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یک عده با رخوت و سازش می خواهند با دشمن ارتباط برقرار کنند

سردار احمد وحیدی عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام با اشاره به اینکه شهدای مدافع حرم ما خون تازه ای هستند که امروز در مقابل کسانی که می خواهند جامعه رابه کسالت و خمودی ببرند در رگ های 
جامعه ریخته می شود، تصریح کرد: امروز می بینیم در جامعه کسانی هستند که به نظر میرسد خسته شده اند، فکر می کنند که این راه را با سختی ها و با مرارت هایش نمی توانند ادامه بدهند. دیگر خوشی 
ها و بزرگی های این راه را نمی فهمند. وحیدی ادامه داد: اینکه یک موقع می گفتند که باید افکار امام را در موزه ها گذاشت، اینکه گفتند ما باید برویم با غرب بسازیم تا رشد پیدا کینم، اینکه بعضی فکر می 
کنند که اگر رزمندگان ما امروز در دفاع از حرم اهل بیت می جنگند منطق قوی ای ندارد، این ها همیشه بوده و همیشه این دو مسیر بوده است. یک عده با رخوت و سازش می خواهند با دشمن ارتباط برقرار 

کنند اما مسیر انقلاب و مسیر اصلی آن مسیری بود که امام به ما نشان دادند و امروز هم رهبر عزیزمان آن را دنبال می کنند. وی خاطرنشان کرد: اکنون ما در عصر ظهور صغری هستیم و در این 
عصر آزموده میشویم. آیا ما تحمل داریم دستور نایب امام زمانمان را گوش کنیم و عمل کنیم؟ خب اگر نداریم چرا می گوییم منتظر ظهور هستیم. وحیدی تاکید کرد: ظاهرا مراحل آخر 

امتحان الهی است. باید حواسمان جمع باشد که مردود نشویم و با تمام قوت بایستیم. اگر کسی تابع  حضرت آقا نشد محال است تابع امام زمان باشد. 

احمدی نژاد یک ریال تخلفات مالی نداشت
حمید رســایی گفت: احمدی نژاد یک ریال 
تخلفات مالی نداشت. اگر شخص احمدی 
نــژاد تخلفات مالی داشــت تا حالا پوســت 
از ســرش کنده بودنــد. احمدی نــژاد پاک 
دست بود و هیچ کس در پاک دستی به وی 
نمی رســد. وی افزود: بابک زنجانی ربطی 

به دولت احمدی نژاد نداشــت، آیا بابک زنجانی به ستاد احمدی نژاد کمک 
کرد؟ آیا با ستاد احمدی نژاد ارتباط داشت یا اینکه پولهایش برای ستاد دیگر 
آقایان خرج شد؟ رسایی تاکید کرد: در هر حکومتی احتمال تخلف عده ای 
وجود دارد و اگر دولت در مقابل تخلفات مالی که انجام شود سکوت کند آن 
دولت متهم نیست. مگر بابک زنجانی جز وزراء بوده است که تخلف وی را به 
دولت احمدی نژاد ربط دهیم؟ همه کارمند دولت هستند و اگر یک کارمند 

تخلفی انجام دهد، این ربطی به دولت ندارد.

صدور کارت قرمز برای خاوری
ســردار اشــتری فرمانده نیــروی انتظامی 
جمهوری اسلامی ایران در خصوص استرداد 
مجرمان متواری از کشــور نیز گفت: پلیس 
بین الملــل با توجه به احکامــی که از طریق 
قوه قضاییه صادر می شــود، پیگیر استرداد 
مجرمان اســت و از جمله در زمینه استرداد 

خاوری نیز اقدامات اولیه صورت گرفته و کارت قرمز برای وی صادر شده است. 
وی خاطرنشان کرد: در صورت همکاری کامل دولت مربوطه، آمادگی برای 
بازگرداندن خاوری به کشور و تحویل وی به مقامات قضایی وجود دارد. اشتری 
گفت: با همکاری پلیس بین الملل پیگیر استرداد دیگر افرادی هستیم که در 
حوزه مســایل اقتصادی مرتکب مفاسدی مانند کلاهبرداری شده و از کشور 
خارج شدند؛ در این راستا و با تلاش های صورت گرفته برخی از افراد متواری به 

کشور بازگردانده شده و در استرداد برخی از آنها هنوز موفق نشدیم.

رقابت عارف و لاریجانی به رأس هرم محدود شود
جعفرزاده ایمــن آبادی گفــت: اکنون چه 
بخواهیم و چه نخواهیم رقابت بین عارف و 
لاریجانی شکل گرفته و همه در میانه بازی 
هستیم و در حال حاضر نمی توان کاری کرد. 
اما باید مانع از تبعات دیگر این رقابت شــد. 
وی افزود: حالا که این رقابت شکل گرفته 

اســت باید تلاش کرد که این رقابت صرفا محدود به همین راس هرم، شود 
و اجازه نداد که دوقطبی به وجود آمده تسری پیدا کند به سایر حوزه ها یعنی 
در هیات رئیســه، فراکسیون ها و کمیسیون ها.  منتخب مردم رشت گفت: 
البته منظور این نیست که هیچ رقابتی صورت نگیرد، بلکه معتقدیم که این 
رقابت نباید منتهی به دعوا شــود چرا که خاطرات بســیار تلخی از این گونه 
دعوا ها داریم و در کمال تاسف شهادت می دهم که هزینه تمام این دعوا ها 

را مردم پرداخت کرده اند. 

 با موج فزاینده تقاضا 
برای اعزام به سوریه و 

عراق مواجهیم
مسئول روابط  عمومی کل ســپاه پاسداران انقلاب 
اســلامی ایران گفت: نیروهای مســلح به حدی از 
قدرت رسیده اند که دشــمن جرأت نگاه چپ به این 
کشور را ندارد و این شعار نیست و یک واقعیت مسلم 

و انکار ناپذیر است.
سردار رمضان شــریف به توطئه دشــمنان اشاره و 
خاطرنشان کرد: ما متاسف هستیم که در پنج سال 
اخیر آهنگ پیشرفت امت اسلامی به دلیل شیطنت 
دشــمنان و جهالت حکام عــرب وادار به یک عقب 
نشینی شد. اگر آهنگ شکست های صهیونیست ها 
مقابل رزمندگان فلسطینی و لبنان و پشتیبانی امت 
حزب الله علیه رژیم جعلی اســرائیل تداوم پیدا می 
کرد در سالهای اخیر اثری از اسرائیل باقی نمی ماند.
وی اضافه کرد: این چیزی نیســت کــه ما بگوئیم. 
برجســته ترین تئوریسین های دشمن اعلام کردند 
اگر آهنگ شکســت های اســرائیل سلســله وار از 
جنــگ 33 روزه، 22 روزه و 9 روزه تــداوم پیــدا کند 
اسرائیل از صحنه روزگار محو می شود و پیش بینی 

امام راحل)ره( تحقق پیدا کرد.
مسئول روابط  عمومی کل ســپاه پاسداران تصریح 
کرد: رفت و آمدهای آمریکا و کشــورهای غربی در 
منطقه برای یک هدف آن  هــم براندازی جمهوری 
اســلامی ایران که از نظر آنها بزرگترین برهم زننده 

امنیت صهیونیست ها است، صورت می گیرد.
وی با اشــاره به اینکه دســت و پــا زدن اروپا و غرب 
برای بهره گیری از اختلافات شــیعه و سنی است، 
افزود: هــدف اصلی آن هــا برقــراری امنیت برای 

صهیونیست ها است.

تاسیس القاعده و داعش برای مقابله با 
جمهوری اسلامی است

مسئول روابط  عمومی کل سپاه در ادامه بیان کرد: 
همه دسیسه هایی که برای تأسیس داعش و القاعده 
کرده اند برای مقابله با جمهوری اسلامی ایران بوده 
است. این اعترافی است که اخیراً یکی از سردمداران 

آمریکایی ها در سازمان سیا اعلام کرد.
شریف با بیان اینکه امروز با موج فزاینده تقاضا برای 
اعزام به سوریه و عراق مواجه هستیم، تصریح کرد: 
جوانان زیادی از سراسر جغرافیای کشور و از قومیت 

های مختلف داوطلب هستند.
وی گفت: چیزی که تحیر دشــمن را واداشــته این 
اســت که 37 سال اســت که بدترین سختگیری ها 
و هــزاران توطئه را علیه ما طراحی کرده اند که یکی 
از آنهــا جنــگ تحمیلی بوده، در فضــای مجازی و 
فرهنگی چقدر برای کاهش ایمان جوانان کار کردند 
اما به خواســته خود نرســیده اند اخیرا می گویند به 
 نظر می رســد بخش عمده ای از سرمایه های حوزه 
فرهنگی برای تغییر رویکرد و ســبک زندگی جوانان 

ایرانی کارایی لازم را نداشته است.
شــریف تأکید کرد: در حوزه دفاعی ملت ما توســط 
وارثان بحق شــهدا پاســداران و نیروهای مسلح به 
حدی از قدرت رسیده که دشمن جرأت نگاه چپ به 
این کشور را ندارد و این شــعار نیست و یک واقعیت 

مسلم و انکار ناپذیر است.
وی با اشــاره به شکســت نیروی دریایــی آمریکا در 
خلیج فارس، یادآور شــد: 10 تفنگدار آنان در برابر 
پنج پاسدار ما دســتگیر شدند و نتوانستند دست از پا 
خطا کنند با وجود اینکه 25 ناو مجهز که در منطقه 
حضور داشت، می دانستند اگر دست از پا خطا کنند 
آنچنان جهنمی برایشان درست می شود که در تاریخ 

ماندگار می شود.

خبرآنلاین: همه جنجال ها در مجلس نهم
جلس نهم آخرین روزهایش را می گذراند و چیزی به پایانش نمانده است. در همه این سال های که مجلس نهم سکان قانونگذاری کشور را 

در دست داشت،اتفاقات جنجالی زیادی روی داد.

 ایلنا نوشت: چرا احمدی نژاد نمی خواست اوراق ایران تبدیل به ارزهای دیگر شود؟
در ماجرای بلوکه شدن اوراق قرضه و دارایی های چند میلیاردی ایران توسط محاکم آمریکایی نکات مبهم فراوانی وجود دارد که تنها با 

بازخوانی تاریخ می توان به بخشی از ان دست پیدا کرد.

 فارس نوشت: فتنه، نفوذ و بهائیت
از آنجا که غالب ویژگی های رفتاری بهاییت با ویژگی های رفتاری صهیونیست ها هم خوانی داشت، با تشکیل رژیم صهیونیستی و 

تشکیلات مرکزی بهاییت در شهر حیفا، این فرقه کاملًا در خدمت این رژیم قرار گرفت.

 فردا نیوز نوشت: اصلاح طلبان بیشتر به روان پزشک احتیاج دارند یا اصولگرایان؟
یک دو هفته نامه اصلاح طلب در جدیدترین شماره خود به بررسی نتایج انتخابات مجلس شورای اسلامی پرداخته و در گزارشی مراجعه به 

روانپزشک را برای اصولگرایان تجویز کرده است.

عکس روزسایت نگار

ابطحی در حاشیه 
بزرگداشت حمید 
سبزواری

خبرنامه

کسانی که نقشه برجام 2 و3 را افشا کردند، 
تخریب می شوند

حجت الاسلام غلامحسین محســنی اژه ای در مراســم معارفه رییس جدید 
سازمان قضایی نیروهای مسلح گفت: امروز ایران اسلامی به فضل پروردگار از 
امنیت و اقتدار مثال زدنی برخوردار است. همه ما و همه بشریت امروز می دانند 
که در سایه امنیت است که می شود زندگی آرام داشت. در سایه امنیت می شود 
رشــد و توسعه همه جانبه داشت؛ در سایه امنیت می شود شکوفا شد و به کمال 

رسید.
محســنی اژه ای خاطرنشــان کرد: امروز بحمدالله ایران اســلامی از امنیت 
بالایی برخوردار اســت. جا دارد که ما عوامل این اقتدار و امنیت را بشناســیم و 
 در حفظ این علل تلاش کنیم و قدر شــناس برقرارکنندگان این امنیت و اقتدار 

باشیم.
محسنی اژه ای خاطرنشان کرد: اگر ایران کشوری بی خطر و عقب مانده بود، 
نیاز نبود این همه فشار و توطئه و نقشه داشته باشند. به خوبی احساس می کنیم 
که این همه هجمه از ناحیه استکبار به ویژه استکبار جهانی آمریکا به این دلیل 

است که می دانند ایران در مسائل منطقه و جهان تاثیرگذار است.

به بهانه حقوق بشر به دشمن گرا می دهند
اژه ای یادآور شد: ما می دانیم اگر ایران بخواهد عزتش را حفظ کند و بتواند هر 
آنچه موازین اســلام ناب اقتضا می کنند را اجرا کند باید این اقتدار را حفظ کند. 
متاسفانه در کنار این همه عزت می بینیم که بعضی از افراد دون صفت و کسانی 
که در پی مطامع دنیا هســتند، به همین شیطان شاخ شکسته و ضربت خورده 

از داخل کشور گرا می دهند که به این ملت و به این کشور و مردم لطمه بزنند.
معــاون اول قوه قضائیه تاکید کــرد: یک روز به بهانه حقوق بشــر یک نوع گرا 

می دهند به دشــمن یک روز به بهانه دیگــری به آمریکا جنایتــکاری که همه 
وجودش ضدیت با حقوق بشر است گرا می دهند و می گویند شما می تواننید از 
این موارد اســتفاده کنید و به بهانه نقض حقوق بشر علیه ایران قطعنامه صادر 

کنید.
محســنی اژه ای بــا بیان اینکه انرژی هســته ای که حق مســلم مــردم ایران 
اســت و در چارچوب صلح آمیز آژانس هم در حرکت اســت مــورد هجمه قرار 
می گیرد، گفــت: این ها یــک روز گــرا می دهند که شــما می توانید بــه بهانه 
 برخــی مســائلی که حق مســلم ایران اســت، تحریم را بــر ایران ایجــاد کنید 

یا تشدید کنید.
او تاکید کرد: جای تاســف و شرمندگی اســت که کسی چشمش را ببندد و این 
امنیت را نبیند و برای رســیدن به مطامع دنیا یا برای عقده گشــایی با دشــمن 

همکاری و همصدایی کند.
معاون اول قوه قضاییه اضافه کرد: کافی اســت چشممان را باز کنیم و ببینیم 
بســیاری از کشــور ها در دنیا که یک روز از ایران خیلی جلو تر بودند، امروز با چه 
نا امنی هایی ســر و کار دارند. امروز در کشورهای همســایه و غیرهمسایه یک 
ساعت مردم آن بدون اضطراب زندگی نمی کنند. با این دلهره که نکند بمب های 
شیطان بزرگ بر سر آن ها بریزد یا عوامل مزدور آن، انفجار ایجاد کنند و ده ها و 

صد ها انسان بی گناه را به کام مرگ ببرند.

بیشترین محور تخریب ها سپاه و قوه قضاییه است
او این سوال را مطرح کرد که آیا این شکر و سپاس ندارد از کسانی که این امنیت 
را ایجاد کردند. آیا جای تاسف نیســت که گاهی ما کلامی را با زبان بیاوریم که 

شیطان را خشنود کنیم و کسانی که موثر ترین نیرو و دستگاه ایجاد امنیت بودند 
را تخریب کنیم؟

محســنی اژه ای ادامه داد: ببینید محور انتقادها و تخریب آنها به کجاســت؟ 
بیشترین تخریب متوجه نیروهای مسلح و سپاه پاسداران است؛ چون می دانند 
این ها چه نقشی در این اقتدار دارند. بیشترین تخریب علیه قوه قضائیه است چرا 
که می دانند. این قوه دست جنایتکاران و دزدان را قطع کرده یا می کند. می دانند 

قوه قضائیه دست آنها را قطع می کند.
محسنی اژه ای خاطرنشــان کرد: آنها می دانند آن کسی که نقشه های آنها را 
خنثی می کند و برجام دو و ســه و چهار آن ها را بر ملا می کنند، چه کسی است. 

از این رو بیشترین تخریب متوجه این نقاط است.
معــاون اول قوه قضائیــه با بیان اینکه امــروز افتخارات ما به چیســت و به چه 
چیزهایی می شــود افتخار کرد، گفت: افتخار ما به کسانی است که بیش از دو 
دهه است بر اثر اقدامات ضد بشری آمریکا با بمب های شیمیایی که بر خلاف 
هر قانون بین المللی و وجدان انسانی اســت، یک لحظه آرام نداشته اند. آیا به 
این خانواده ها سر می کشیم آیا با او عکس می گیریم و افتخار می کنیم؟ آیا این 

حقوق بشر ندارد و نباید از او دفاع کرد؟
او در ادامه یادآور شــد: اگر کســی به اتهام جاسوســی و خیانت دستگیر شد و 
به زندان رفــت، فقط او حقوق بشــر دارد که به این چنین بــا او ملاقات کنیم؟ 
امروز بحمداللــه مردم ما بصیر و نیروهــای ما همه آماده و زیــر چتر ولی امر و 
همه به فرمان ولی امر آماده ایم و این فشــار ها بی تاثیر اســت. انسان افسوس 
 می خــورد از عــده ای کــه بی توجــه و بالا تــر از آن خدایــی نکرده با دشــمن 

همکاری می کنند.

محسن رضایی در یادواره شهیدان نمکی و 66 خانواده دارای سه شهید و بیشتر 
در شهرستان ســنندج گفت: ما مسیر جهاد را بدون پشیمانی ادامه می دهیم. 
همه نگرانی دشــمنان ما از خط مســتقیم جمهوری اســلامی است که مسیر 
برحق نجات بشــریت و انهدام ظلم است و وجود دنیا را از مفاسد پاک می کند. 
لذا از جوانان کردستان و ادامه راه شهدای کردستان می ترسند. برای همین از 
ماهواره ها و شــبکه های مجازی سوءاستفاده می کنند تا جوانان را مقابل این 

راه سربلندی قرار بدهند. 
دبیر مجمع تشــخیص مصلحت نظام افــزود: آنها می ترســند از اینکه مردم 
آینده ایران مانند مردم انقلابی ســالهای گذشته باشند. هزینه هایی هم ایجاد 
کردند و ســد ســاختند در مقابل ما و به همین دلیل مقاومــت می کنیم و ادامه 
می دهیــم و این راه را برای آزادی، ســرافرازی و پیشــرفت ادامــه می دهیم. 
راهی که متکی به مردم اســت و مهم این اســت که همه این راه را ادامه بدهند 

دولتمردان، مجلسی ها، پاسداران، مردم، روشنفکران و جوانان ادامه بدهند. 
تردید خطرناک اســت. نباید تجدید نظر کرد. ما از مردمی کردن امنیت و دفاع 
و انقلاب بهره بردیم. مســولان کشــور بایــد اقتصاد را مردمــی کنند. اقتصاد 
 مقاومتی را که پایه اش مردمی کردن اســت را اگر به راه بیندازند، ســرزمین ما 

آباد می شود. 
محسن رضایی گفت: با مردمی شدن دفاع، کردستان و تشکیل پیشمرگه ها، 
دشمن عزا گرفت. کردستان می تواند در اقتصاد و تجارت و گردشگری صدها 
برابر رشد کرد. عده ای می خواهند از در اقتصاد راهی جز مردمی کردن را پیش 
بگیرند. حمایت از مردم و جوانان کشور، اقتصاد را درست می کند. نباید در این 
مســیر تردید کرد. امور کشور را باید مردمی و اســلامی کرد. فرمول اداره کشور 
که مقام معظم رهبری هم مد نظر دارند، مردمی کردن و اســلامی کردن امور 

کشور است.

فرمانده ســپاه پاســداران در دوران دفاع مقدس گفت: مــا مخالف برجامی 
که رهبــر انقلاب مشــروط پذیرفتنــد نیســتیم، از این تصمیم هــم حمایت 
می کنیــم. اما این قدرت درونــی ما که می توانــد ما را از موانــع عبور بدهد، 
را نبایــد نادیــده گرفت. باید تولیــد ملــی را در خیابان ها و کوچــه ها حمایت 
کرد. این راه پیشــرفت ماســت. در ســوریه و عراق حضور داریم به دلیل بعد 
انقلابی مــان که خودمان را از مســلمانان جهــان جدا نمی دانیــم و همین 
طور بــرای تضمین امنیت مردم کشــورمان. در این کشــورها هــم به ارتش 
مردمــی و نیروهــای مردمی شــان کمک مــی کنیــم. در عربســتان نمی 
توانندایــن کار را بکنند چون از مردمشــان می ترســند. ما بــا اعتماد به مردم 
به این موفقیت ها رســیده ایم.افتخار می کنم که زمانی همســنگر فرزندان 
 شــما بودم و آرزو مــی کنم ایــن راه ادامه پیــدا کنــد. امیدوارم راه شــهدا را 

فراموش نکنیم.

مخالف برجامی که رهبر انقلاب مشروط پذیرفتند نیستیم


